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VERSLAG  - Algemene vergadering seniorenadviesraad (SAR)  
Woensdag 5 februari 2025 – Welzijnshuis – Zonnezaal – 9.15u 

Verwelkoming en nieuwjaarswens  
Goedkeuring verslag van dd. 4 december 2024
Het verslag wordt goedgekeurd.

Woord aan de OCMW - voorzitter/schepen van senioren Dhr. Dirk Gilliaert 
Gezien er een aantal nieuwe gezichten aan tafel zitten, wordt een rondje van de tafel gedaan zodat 
iedereen elkaar leert kennen.

Nieuws van het OCMW/gemeente:

Het aanbieden van betaalbare sociale woningen was vroeger een kerntaak van het OCMW. Het 
OCMW Middelkerke had uiteindelijk 42 woningen in eigen beheer. Sinds 01/07/2023 is deze sector 
gereorganiseerd waardoor slechts 1 woonactor nog actief kan zijn in een werkgebied. Middelkerke is 
toegetreden tot de Woonmaatschappij Woonsprong, die actief is in Oostende, Bredene, Ichtegem en 
Gistel. Ze hebben ongeveer 5000 woningen in beheer.

Nu is er nog een project bezig waarbij 60 woningen worden gebouwd in de Zeelaan waarbij ook 
woningen specifiek voor ouderen zijn voorzien.

Op de planning staat nog het volgende:

5 woningen in Lombardsijde Tuinwijkstraat

Renovatie en nieuwbouw in Middelkerke Ettlingenwijk

Woonuitbreidingsgebied in de Badenlaan; dit dossier is reeds 25 jaar lopende en wordt opnieuw 
geopend. Dit project omvat +/- 164 woningen.

Daarnaast wil men gaan samenwerken met privé bouwpromotoren om binnen deze privé projecten 
ook sociale woningen te voorzien.

Er is een overleg geweest met de huisartsenkring Middelkerke om het probleem van de patiëntenstop 
te bespreken. De vergadering bevestigt dat het steeds moeilijker wordt om de huisarts te bereiken. 
Voor de tandartsen ervaren ze hetzelfde probleem. Er wordt 1 huisarts voorzien per 1.000 inwoners. 
In Middelkerke zijn 12 huisartsen. Er dient een inspanning te worden geleverd om nieuwe huisartsen 
aan te trekken. Een HuisArts In Opleiding zou een mogelijkheid zijn, maar het probleem is dat de 
toewijzing  vanuit Brussel wordt georganiseerd.  De huisartsen hebben hier geen inspraak in. Maar de 
instroom is wel belangrijk. Want de komende jaren zullen nog 2 huisartsen waarschijnlijk stoppen. 

Ook de wachtposten worden betrokken in de bespreking; Middelkerke behoort tot de ELZ Middenkust 
en beslaat de regio Oostende  terwijl de wachtpost aan Veurne is gelinkt. 

De aanwezigen geven aan dat het steeds moeilijker is om de huisarts te bereiken; men moet een hele 
uitleg doen aan het secretariaat, men voorziet maar 15 min. per patiënt (kwaliteit?), huisbezoeken 
worden nog amper gedaan omdat deze teveel tijd nemen en de huisartsen werken liever van 8 tot 
17u. Ook de ziekenhuizen hebben een impact op het probleem; zij sturen mensen te vroeg naar huis 
(vanwege hun financiering vanuit het RIZIV) waardoor die mensen ook weer beroep moeten doen op 
hun huisarts.



We zien dat meer en meer praktijken gaan samenwerken met andere disciplines wat een goede zaak 
is. 

Daarnaast zijn er ook nog de 2e verblijvers die zowel hier als in het binnenland een huisarts nodig 
hebben. Ze zetten hun Globaal Medisch Dossier hier aan de kust zodat ze zeker zijn van een arts, en 
in het binnenland ervaren ze geen problemen om een huisarts te bereiken.  

Met de start van een nieuwe legislatuur hoort ook de opmaak van een nieuw beleidsplan. Alles i.k.v. 
thuiszorg zowel premies als diensten willen we opnieuw bekijken en gaan ondersteunen. 

Het gevolg hiervan is dat Evelien niet langer het secretariaat van de seniorenraad zal opnemen, en 
dat zij wordt vervangen door Annelies. Evelien beheert het infopunt welzijn waar alle vragen omtrent 
welzijn kunnen worden gesteld. Evelien bekijkt wat mogelijk is en zal zelf de nodige stappen zetten, of 
extern doorverwijzen. Annelies neemt ook de Adviesraad Inclusie en Toegankelijkheid op waardoor de 
taken gecentraliseerd zitten. 

Verkiezingen seniorenraad 
De volgende functies dienen te worden ingevuld:

1 voorzitter 

2 ondervoorzitters 

Er wordt overlopen wie stemgerechtigd is en wie niet. Beide kandidaten voorzitter stellen zich even 
voor.

Verkozen voorzitter is Lieve Desender. De 2 kandidaten ondervoorzitter Kristin Streitz en Greta De 
Simpelaere zijn verkozen.

Fons bedankt iedereen voor een mooie samenwerking en het vertrouwen zodat hij 12 jaar voorzitter 
kon zijn. Hij neemt afscheid met gemengde gevoelens maar kijkt terug op een aantal mooie 
verwezenlijkingen.

Machteld Meesschaert heeft zich kandidaat gesteld om als 2e onafhankelijke aan te sluiten bij de 
seniorenraad. Dit wordt goedgekeurd. 

Er dient een afvaardiging te worden voorzien voor volgende overlegorganen:

ISO (provinciaal overleg ouderen)

RPO (regionaal overleg Vlaamse ouderenraad)

Sportraad

Dit wordt besproken in het dagelijks bestuur. 

Lieve neemt de vergadering over en bedankt de uittredende bestuursleden. De taak van de 
seniorenraad is in eerste instantie advies geven. Maar ook de uitwisseling van gedachten tijdens deze 
vergaderingen is steeds hartelijk. We wensen dit verder te zetten en waar mogelijk te verbeteren.

We wensen inspraak in de opmaak van het nieuwe beleidsplan voor de onderdelen die van belang 
zijn voor de ouderen.



Varia
Volgende punten staan nog te bespreken: 

-seniorenfeest gaat door op 17 en 18/11/2025 in feestzaal De Stille Meers

-vormingsuitstap op 26/09/2025

Volgende raad : woensdag 4  juni 2025 om 9.15u 


